

Mannai Corporation QPSC Announces Holding Investor Presentation & Earnings Call of for F.Y. ended 31.12.2025

مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. يعلن عن موعد العرض التقديمي والمؤتمر الهاتفي للسنة المالية المنتهية في 31/12/2025 م

Mannai Corporation QPSC announces that the Earnings Call following publication of the financial statements for the year ended 31.12.2025 will be on Tuesday, 17th February, 2026 at 02:00 p.m. local time. The interested parties may register their names by sending an e-mail to:

investor.relations@mannaicom.qa

Please also be advised that the Investor Presentation will be posted on our website on 17th February, 2026.

يعلن مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. بأن المؤتمر الهاتفي لمجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. والذي يعقب نشر البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31/12/2025 سيكون بتاريخ الثلاثاء 17 فبراير 2026م في تمام الساعة الثانية بعد الظهر بالتوقيت المحلي. ومن يرغب في المشاركة في هذا المؤتمر الهاتفي، يمكنه تسجيل اسمه عن طريق إرسال بريد إلكتروني (إيميل) إلى investor.relations@mannaicom.qa

كما نرجو التكرم بالعلم بأن العرض التقديمي المخصص
للمواهب سيتم نشره على موقعنا على الانترنت بتاريخ 17
فبراير 2026م.

For further details please see our dedicated IR pages at www.mannai.com

ولمزيد من التفاصيل يرجى زيارة القسم المخصص لعلاقات المستثمرين على موقعنا على الانترنت www.mannai.com

